

PRO ORGANO OTTAWA

RCCO/CRCO

presents / présente

Michael Capon

St. Andrew's Church Monday, September 26, 7:30 p.m. / le lundi 26 septembre à 19h30

Programme

Fantasia and Fugue in g minor (BWV 542)	J.S. Bach (1685-1750)
Spiegel im Spiegel [Mirror in the Mirror] (1978)	Arvo Pärt (b.1935) arr. Giovanni Mazza
Fugue (from <i>Montreal Sonata</i>) (1995)	Michael Capon (b.1963)
Sicilienne (2004)	Mark Sirett (b.1952)
Prelude and Toccata No. 1 (2016) Prelude : Oboe Aria Toccata : Foot Race	John Burge (b.1961)

Intermission - 10 minutes

I Have Decided to Follow Jesus (1999)	Emma Lou Diemer (b.1927)
I Lift Up My Eyes to the Hills (1996)	Dale Wood (1934-2003)
This is the Day (2001)	Daniel Pinkham (1923-2006)
Clair de Lune [Moonlight] (1927)	Louis Vierne (1870-1937)
<i>Les Corps Glorieux</i> (1939) Joie et Clarté des Corps Glorieux Dans la Paix Ensoleillé du Divin Amour [In the Sunlit Peace of Divine Love]	Olivier Messiaen (1908-1992)
from <i>Agapé</i> (2001)	Naji Hakim (b.1955)
Tantum ergo sacramentum [Therefore we venerate this sacrament] -----	

Organ / Orgue Guilbault-Thérien 1987, 3 claviers, 47 jeux/3 manuals, 47 stops

Michael Capon is organist of St. George's Cathedral in Kingston, and was Co-Chair of the National RCCO Convention there in July. He is active as a performer, conductor, composer and teacher, and has held church positions in Fredericton, Montreal, Toronto, and Perth, Australia. He has completed a Masters Degree in organ performance at McGill University, and has won prizes in the John Robb Competition in Montreal, and in the RCCO National Competition.

Michael Capon est organiste de la Cathédrale St. George à Kingston, et y était Co-président du Congrès national du CRCO au mois de juillet. Actif comme interprète, chef de chœurs, compositeur et professeur, il a occupé des postes d'organiste d'église à Fredericton, Montréal, Toronto, et à Perth en Australie. Il a complété une Maîtrise en interprétation à l'orgue à l'Université McGill, et a été lauréat du concours John Robb à Montréal, et du concours national du CRCO.